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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Wiceprzewodniczący JAN ŚCISEŁ 

 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni goście, ja mam dwa krótkie pytania. 

Pierwsze pytanie związane jest z sytuacją, jaka zaistniała po decyzji Wysokiej Rady. Chodzi mi o 

uchwałę o likwidacji Straży Miejskiej. I pytanie dotyczy opłat parkingowych. Kto w tej chwili 

sprawuje kontrole nad tym, czy obywatele, czy goście wnoszą te opłaty parkingowe. Do tego pytania 

zainspirowała mnie taka sytuacja, że jednego dnia sporo czasu musiałem poświecić i przyglądałem się 

na reakcje mieszkańców na parkingach miejskich. Po prostu zostawiają samochód i nie idą do maszyny, 

która sprzedaje bilety, tylko idą załatwiać sprawy, np. na poczcie, bo tam akurat byłem, na ul. Legionów. 

Czy ktokolwiek kontroluje wnoszenie opłat parkingowych? I mam jeszcze pytanie, jak wyglądają 

dochody? Czy one są stabilne w miesiącach, czy mógłby Pan taka informacje przekazać. Drugie 

zapytanie dotyczy realizacji inwestycji drogowych w budżecie na 2018 rok. Mamy koniec marca, 

niebawem przebiegnie pierwszy kwartał. I chciałem się dopytać, czy procedura wyłaniania 

wykonawców została już uruchomiona? Ewentualnie, kiedy zostanie uruchomiona i czy widzi Pan 

Burmistrz na dzień dzisiejszy jakiekolwiek zagrożenie, co do wykonania inwestycji drogowej. Nie 

ukrywam, że chodzi mi też o inwestycje na osiedlu Szaniawskiego, gdzie od wielu, wielu lat nie 

wykonywało się większych inwestycji, a mamy 203 tysiące zapisane na modernizację ul. Reja. 

 


